
N-VA Lennik doet oproep aan gemeentebestuur:

“Haal pmd- en gft-zak vaker op”
De uitgebreide pmd-zak, waar nu alle plastic in mag, is intussen ruim een jaar in 
voege. Hierdoor is de pmd-zak sneller vol. De ophaling blijft echter tweewekelijks. 
De N-VA vraagt een wekelijkse ophaling. “Ook in Lennik wonen steeds meer 
mensen op een appartement. Zij hebben niet de mogelijkheid om hun afval buiten 
te stallen en lijden snel onder geurhinder”, zegt raadslid Kristien Van Vaerenbergh. 

Gft sneller ophalen in de zomer
Ook voor de gft-zak vraagt de N-VA een versnelde ophaling in de zomer. 
“’s Zomers is er meer tuinafval omdat er meer gemaaid wordt tegenover de winter. 
Door de warmere temperaturen composteert het gft-afval ook sneller. Dat leidt tot 
vieze geurtjes en de zak scheurt ook sneller. In het ideale geval wordt de zak dan 
wekelijks opgehaald”, vindt raadslid Lien De Slagmeulder.

Geniet van het voorjaar!

Ga gratis mee naar het 
N-VA-Zomerfeest
Op zaterdagavond 2 juli organiseert de N-VA in 
Mechelen een groot zomerfeest waarop iedereen, 
leden en niet-leden, uitgenodigd is. Kom mee feesten 
met de N-VA-kopstukken en breng gerust familie 
of vrienden mee. Er is ruimte om te dansen of om 
gezellig te praten bij een drankje of een hapje. 

We leggen een bus in vanuit Pepingen via Gooik 
en Lennik en iedereen mag gratis mee. 
Meer info en reservatie bij Benjamin Swalens 
(benjamin.swalens@n-va.be of 0479 41 38 65).

De pmd-zak is sneller vol, maar 
wordt niet sneller opgehaald.” 
Gemeenteraadsleden Kristien Van 
Vaerenbergh en Lien De Slagmeulder

Woensdag 18 mei om 19 uur

Trefpunt Sint-Jozef
Carnaalstraat 37 in Eizeringen

Peter De Roover zit diepgeworteld in de Vlaamse beweging. 
Als N-VA-fractieleider in het federale parlement is Vlaanderen 
verdedigen op het Belgische niveau zijn dagelijkse opdracht.

Hoe vergaat het België momenteel en wat moet er na 2024 
zeker veranderen? Is een eerbaar akkoord over de tegenstel-
lingen nog mogelijk in 2024? Hoe zijn de relaties tussen de 
politieke partijen? En haalt de Vivaldi-regering de eindstreep?

De toegang is gratis en iedereen is welkom. 

De stand van het land
met Peter De Roover

Lennik
www.n-va.be/lenniklennik@n-va.be N-VA Lennik
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Schepencollege zet weinig punten op agenda gemeenteraad

Actieve fractie N-VA-Lennik² vult de agenda
De agenda van de gemeenteraad in januari bevatte nauwelijks punten. Nochtans is het schepencollege verantwoordelijk voor de 
agendapunten die op een gemeenteraad behandeld worden. Voor een ‘actief’ college kan dit toch niet moeilijk zijn? 
Voor het Lennikse college is dat blijkbaar wel het geval.

Sommige punten staan niet op de agenda maar verschijnen toch in de pers. 
Het gaat dan voornamelijk over acties waarin de gemeente slechts een 
minimale rol speelt, maar waarvoor de burgemeester en schepenen toch de 
pluimen op hun hoed steken. Zo pakte het college er recent nog mee uit dat 
het een vergunning afleverde voor het planten van een boom.

N-VA-Lennik² wél actief
Om toch een gestoffeerde gemeenteraad te hebben, zendt N-VA-Lennik² 
voor elke gemeenteraad een mooi aantal agendapunten in. Het is niet de 
opdracht van de oppositie om de agenda van de gemeenteraad in hoofdzaak 
te stofferen. Dat is de taak van het college. De oppositie heeft enkel de 
opdracht een agenda aan te vullen met vragen en voorstellen die de 
Lennikenaar aanbelangen. 

Sorry, ook in maart was er geen mosselkermis
Begin maart 2020 ontvingen we u een laatste keer op onze mosselkermis. Vorig jaar sloegen we een jaartje over in de hoop dit jaar 
weer te kunnen starten. Helaas lukte het ook dit jaar nog niet om u te ontvangen zoals wij het willen en u het verdient: in een volle 
zaal in een uitstekende sfeer zonder beslommeringen.

Afspraak op een later tijdstip! Het hele team van N-VA Lennik kijkt ernaar uit.

 Dankzij de N-VA blijft de agenda van de gemeenteraad 
toch niet helemaal leeg. 

Minister Zuhal Demir voert strijd tegen zwerfvuil op
Sinds begin dit jaar zijn de eerste zwerfvuilhandhavers in Vlaanderen aan het werk. Het was Vlaams minister van Omgeving 
Zuhal Demir die besliste om hen in te zetten als sluitstuk van het zwerfvuilbeleid in Vlaanderen.

Vlaanderen geeft de lokale besturen de kans hieraan mee te doen. 
Gemeenteraadslid Lien De Slagmeulder bracht het ter sprake op 
de gemeenteraad. Het voorstel werd unaniem goedgekeurd en 
de milieudienst zal verder onderzoeken hoe we de zwerfvuil-
handhavers kunnen inzetten op het terrein.

Oogje in het zeil houden
Zo kan Lennik de hulp van de handhavers inroepen om een 
oogje in het zeil te houden op straat, aan stopplaatsen voor het 
openbaar vervoer of publieke parkings. Ook eenmalige evene-
menten zoals kermissen, jaarmarkten, festivals of sportwedstrij-
den komen in aanmerking. Via patrouilles op het terrein, ook 
’s avonds en in het weekend, proberen de handhavers overtreders 
op heterdaad te betrappen.

 “Veel mensen ergeren zich aan zwerfvuil. We mogen de strijd ertegen niet opgeven”, 
vinden minister Zuhal Demir en gemeenteraadslid Lien De Slagmeulder.
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Vivaldi-regering ‘vergeet’ financiering voor Zorgcentrum na  
Seksueel Geweld in Halle-Vilvoorde
Federaal staatssecretaris Schlitz (Ecolo-Groen) breidt de bestaande drie Zorgcentra na Seksueel Geweld uit, maar laat de  
Nederlandstalige slachtoffers uit Brussel en Halle-Vilvoorde in de kou staan. De financiering om het UZ Jette op te waarderen 
tot zo’n zorgcentrum werd namelijk vergeten.

“Nederlandstalige slachtoffers uit onze regio kunnen terecht in 
het Sint-Pietershospitaal in Brussel. Dat ziekenhuis moet een 
tweetalige dienst verzekeren, maar dat blijkt in de praktijk vaak 
niet het geval te zijn. Het UZ Jette was bereid om een Neder-
landstalig aanbod te bieden, maar staatssecretaris Schlitz ‘vergat’ 
de financiering. Daardoor blijven Nederlandstalige slachtoffers 
van verkrachting aangewezen op Franstalige hulp of moeten 
ze na een traumatische ervaring helemaal naar het Leuvense 
rijden”, zegt Kamerlid Kristien Van Vaerenbergh.

Belangrijke ondersteuning van slachtoffers
Een Zorgcentrum na Seksueel Geweld helpt slachtoffers van 
seksueel geweld. Onmiddellijk na het delict biedt het centrum 
medische en psychische zorg, helpt het bij het neerleggen van 

een klacht en doet het forensisch onderzoek om DNA-materiaal 
van de dader te verzamelen.

Vragende partij
Doordat men onze regio vergat bij het vastleggen van de 
financiering, zal het UZ Brussel ten vroegste over twee jaar 
omgevormd kunnen worden tot een Zorgcentrum na Seksueel 
Geweld. “Nochtans zijn onze lokale politiezones, het parket en 
de burgemeesters van Halle-Vilvoorde vragende partij om dit zo 
snel mogelijk te regelen”, zegt Van Vaerenbergh.

Kapotgereden mozaïek Markt wordt eindelijk gerepareerd
De kleine mozaïeksteentjes rond het marktplein liggen al enige tijd los en de toestand verslechtert meer en meer. Ook het aantal 
verzakkingen neemt toe. Regen zorgt voor extra hinder. Omwonenden klaagden dit al aan, maar vonden weinig gehoor. Karel 
Van Belle kaartte namens het kartel N-VA-Lennik² de problematiek aan op de gemeenteraad. Het gemeentebestuur komt nu 
eindelijk met een oplossing. Rond de zomer zal een herstelling worden uitgevoerd in beton.

Karel stelt dat de situatie zo ver is gekomen omdat er nooit een onderhouds-
contract werd afgesloten zoals voorzien. Daarenboven wordt het centrum 
van Lennik nog te veel geteisterd door zwaar verkeer, onder andere voor de 
bouw van appartementen. 

Uitzicht bewaren
Karel pleit tot slot voor het gebruik van speciaal printbeton, dat het uitzicht 
van kasseitjes weergeeft. Zo houdt men maximaal rekening met de eisen 
van Monumenten en Landschappen om het uitzicht van de Markt zoveel 
mogelijk te bewaren. 

N-VA-Lennik² vraagt al lang een oplossing en 
organiseerde daarvoor een ludieke actie.  

Kamerlid Kristien Van  
Vaerenbergh betreurt dat de  

inwoners van Halle-Vilvoorde  
alweer in de kou blijven staan.  

Versterkt u onze N-VA-ploeg? 
N-VA Lennik werkt elke dag aan een veilig, landelijk, gezellig en leefbaar dorp. Wilt u daar ook uw 
steentje toe bijdragen? Word dan lid van N-VA Lennik. 

Hebt u vragen of interesse? Neem dan contact op met een bestuurslid of met mezelf (0473 32 05 89).

Tot binnenkort!

Dirk De Smedt
Afdelingsvoorzitter

www.n-va.be/lennik
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